



活動訊息

【第二屆聯合國永續發展目標SDGs論文海報競賽】 (Call for Research Posters for Sustainable Development Goals)

第二屆聯合國永續發展目標SDGs論文海報競賽開放報名囉！
請參考以下[SDG海報徵件]說明：

- **活動宗旨：**希望本校學子將其專業發展置於地球永續議題架構下思考，並將之與聯合國永續發展目標 (SDGs) 相連接，讓學子打開視野，放眼全球議題，思考全球化脈絡下議題與己身的關係。
 - **參加辦法：**參賽者或5人以內團隊，可將現正進行未發表或已完成 (2019-2022年內已發表) 之專題作品或學術研究論文，與任一或多個SDGs項目連結，即可作為競賽內容。
 - **徵稿活動資訊：**
 - (一)參與對象：本校在校學生
 - (二)徵稿行程：111年9月2日 前受理論文海報投稿
 - (三)競賽獎勵：最高獎金台幣20,000元
 - (四)活動詳情：<https://sites.google.com/nycu.edu.tw/2022sdgs-posters/>
 - (五)第一屆得獎海報作品集：<https://sdgs.nycu.edu.tw/2021-學生海報競賽成果展/>
- ※如有任何問題，歡迎回信，或來電詢問本校永續業務承辦助理朱家萱小姐 (TEL : 03-5712121 #50173 ; Email : alinna17a@nycu.edu.tw, nycusdgs@nycu.edu.tw) 。

Call for Research Posters for Sustainable Development Goals

This Student Research Poster Award provides an opportunity for NYCU students to think how they can use their expertise to achieve the SDGs.

As a global citizen, everyone in the world shares the responsibilities for the sustainable development.

We hope NYCU students are aware of the global issues and prepared to rise to the challenge in a rapidly changing world.

Who Can Participate: NYCU current students from all disciplines are welcomed. A student or a team of students (5 students maximum, half of the students in the team should be NYCU current students) can participate with at least one NYCU professor, designated as advisor(s).

Description: This Student Research Poster Award requires students to connect their research works or projects with 17 SDGs.

On-going research projects, unpublished research works, or research works that have been published elsewhere within 2019-2022 are allowed.

Deadline for Long Abstract and Poster Submission: September 2nd, 2022 Details of the Competition: <https://sites.google.com/nycu.edu.tw/2022sdgs-posters/>

The Posters from the First SDGs Student Research Poster Award can be found [Here](#).

Please feel free to contact Ms. Chu by phone or email if you have any question.

Alinna Chu, TEL : 03-5712121 #50173, Email : alinna17a@nycu.edu.tw, nycusdgs@nycu.edu.tw

SUSTAINABLE DEVELOPMENT GOALS 第二屆聯合國永續發展目標 SDGs 線上論文海報競賽
Sustainable Development Goals Research Poster Awards

2022 國立陽明交通大學SDGs學術海報徵稿活動 踏出永續舒適圈！

徵求與任一或多個SDGs項目有關之專題作品或學術研究論文

第一名總獎金達新台幣 **\$20000**

活動日程：海報發表暨頒獎典禮 10/21 (五)
參與對象：凡國立陽明交通大學之學生
報名與文件繳交截止日期：即日起~ 9/2 (五)
現正進行未發表或已完成(2019-2022年內已發表)之專題作品或學術研究論文，與任一或多個SDGs項目連結，即可作為競賽內容。

研究领域相關SDG參考：

永續材料/加值再造 SDG12	職場安全/勞工權益/兩性平權 SDG5 SDG8 SDG16
都市設計/綠建築/文化保存 SDG11 SDG13	綠色能源材料與科技 SDG7 SDG9 SDG13
5G通訊/機器學習 SDG9 SDG11	氣候/海岸地形變遷/海洋生態 SDG13 SDG14 SDG15
科技資訊教育/終身學習/教育資源 SDG1 SDG4	企業法律/法治人權 SDG10 SDG16 SDG17
農作物/土壤生態/動物基因/生物多樣性 SDG2 SDG14 SDG15	
高齡議題/新冠肺炎/菸害/癌症/母嬰健康/偏鄉醫療 SDG3 SDG10 SDG17	

主辦單位：國立陽明交通大學 執行單位：校務大數據研究中心

